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Ostatnie remisy Giallorossich wywołały powątpiewanie czy zespół

Giallorossich może nadal walczyć z Juventusem o najwyższy cel. Pewien

tego jest były defensor Romy, Vincent Candela, który udzielił wywiadu dla 

Sport Uno.

Co dzieje się w Romie, po dziesięciu wygranych z kolei, teraz trzy remisy?

- Również oni są ludźmi. Moim zdaniem jest dobrze, spadek formy jest normalny w

czasie rozgrywek. Doszliśmy prawie do połowy sezonu i jeszcze nie przegrali, jestem

bardzo zadowolony z graczy i kibiców. Cagliari grało dobrze, Roma stworzyła wiele

sytuacji, ale nie zdobyła gola. Może tak być, do część piłki. Jednakże to wielka

Roma.

Roma stwarza wiele okazji, ale gdy nie ma Tottiego, jest mniej błyskotliwa.

Jego absencja ciąży aż tak bardzo?

- Punktu odniesienia, jakim jest on, nie można znaleźć wszędzie. Od wielu lat, mówi

się we Włoszech, że pozostaje najbardziej inteligentnym graczem, tym, który robi

różnicę. Posiada szybkość myślenia na boisku, której nie na nikt inny. Poza tym jest

kapitanem.

Kolejnym bohaterem jest Rudi Garcia. Potrzeba kolejnego Francuza, aby

zobaczyć Romę ponownie walczącą o mistrzostwo?

- Jestem z niego zadowolony. Poznałem go podczas zgrupowania przedsezonowego,

chodzę spotkać się z nim w Trigorii, gdzie bywam często. Jest bardzo interesującą

osobą. Był w stanie odbudować zespół, zbudował harmonię i dobrą grupę wokół

Tottiego, De Rossiego i De Sanctisa. Również na poziomie komunikacyjnym jest

perfekcyjny. Nie myli się i to robi różnicę.

Są porównania do Capello?

- Capello przybył do Romy, wygrał w drugim sezonie, gdyż jest świetny, ponieważ

wiedział, jak kierować grupą, dziennikarzom, którzy go znali w Romie nie było łatwo.

Również Garcia wie, jak prowadzić sprawy komunikacyjne. Na porównania jest nadal

za wcześnie, gdyż Capello wygrał dużo. Garci wygrał po pięćdziesięciu latach w Lille.

Mam nadzieję, że wygra również z Romą.

Czy według ciebie obecna Roma może konkurować z Juventusem o

mistrzostwo?

- Teraz łatwo jest powiedzieć, że Roma może walczyć z Juventusem. Ja mówiłem to

na początku sezonu, gdyż posiada bazę, aby to robić. Tylko Juventus może walczyć

z Romą. Wierzę, wierzyłem od początku i teraz wierzę jeszcze bardziej. Oczywiście

Juve jest bardzo mocne, przyzwyczajone do wygrywania, jednak Roma może

spokojnie walczyć i nie nie boi się, ani Napoli, ani Interu.
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